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Tilbakemelding frå departementet - Bygdevekstavtale 

Saksopplysningar
Hausten 2022 søkte Fedje kommune om å bli med i Bygdevekstavtale. Dette er ei satsing frå 
kommunal og distriktsdepartementet. Saka var oppe i formannskapet den 13.09 (sak 071/22 og 
kommunestyret den 22.09 (sak 042/22). 

Det er no kome tilbakemelding frå kommunal og distriktsdepartementet om at dei har valt ut 
Finnmark og Trøndelag som pilotar for bygdevekstavtale. Departementet legg opp til at det vil  bli 
nye midlar og moglegheit for å søkje på nytt i 2023. Tilbakemeldinga ligg som vedlegg til saka.

Vurdering
Kommunedirektøren vurderer det slik at Fedje kommune kan få ny moglegheit i 2023, og har sendt 
inn melding om at Fedje kommune opprettheld sin søknad, og er klar for å bli med i bygdevekstavtale 
i 2023.

Folkehelse
Prosjektet kan gi positiv verknad på folkehelsa og livskvalitet
Miljø
Prosjektet kan støtte opp under miljø og planleggingsarbeid, og spesielt knytt til infrastruktur og 
transport.
Økonomi
Prosjektet kan være med på å bidra til ein berekraftig økonomi framover, spesielt knytt til Fedje som 
ein del av felles bu- og arbeidsmarknad i regionen

Konklusjon
Kommunestyret tar saka til vitande

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
 Skriv inn forslag her 

Ikkje vedlagte saksdokument:
Doknr Type Dato Tittel på saksdokumentet
Doknr Type Dato Tittel på journalpost



Vedlagte saksdokument:
Tilbakemelding på søknad om 
utprøving av bygdevekstavtaler 
som nytt distriktspolitisk 
virkemiddel
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